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FREE PRACTICE 

Christian Klien sets the fastest time 

Austrian rookie Christian Klien driving a Dallara-Mercedes has set the 
fastest time in Saturday's free practice at Le Mans and underlined his 
ambition to take his first victory in the Formula 3 Euro Series. The 
Mücke Motorsport driver has already been fastest in last week's 
official test sessions on the circuit ofthe famous Le Mans 24 Hours. 

The leader in the Formula 3 Euro Series Rookie Cup once again proved his 
talent by beating Australia's championship leader Ryan Briscoe (Prema 
Powerteam) driving a Dallara-Opel by almost four tenths of a second. 
Frenchman Alexandre Premat (ASM F3), who celebrated his first ever 
Formula 3 victory at the Norisring in Germany four weeks ago, came in 
third with his Dallara-Mercedes, ahead of Nico Rosberg (Team Rosberg) 
from Finland, drivinga Dallara-Opel. 

Canadian ASM F3 driver Bruno Spengler who started the season only four 
weeks aga at the Norisring following his accident at Dijon/France in pre­
season testing, took fifth place with his Dallara-Mercedes. His French team­
mate Olivier Pla, third overall in the championship, came in sixth followed 
by Nicolas Lapierre (Signature Plus) in his Dallara-Sodemo. German Timo 
Glock (Opel Team KMS), second overall in the championship, had to settle 
for 11 th position driving a Dallara-Opel. 

The qualifying for race 1 will be held this afternoon at 15.35 h. 
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Freies Training - Christian Klien mit Bestzeit 

12.07.2003 - Der Österreicher Christian Klien sicherte sich mit seinem Dallara-Mercedes die Bestzeit im 

Freien Training am Samstag in Le Mans und unterstrich damit seine Ambitionen auf seinen ersten Sieg in der 

Formel 3 Euro Serie. Der Rookie war bereits bei den offiziellen Tests letzte Woche auf der Strecke der 

legendären 24 Stunden von Le Mans der Schnellste  

 

Der Spitzenreiter des Rookie Cups, der für das Team Mücke Motorsport startet, lieferte eine weitere 

eindrucksvolle Talentprobe ab und war fast vier Zehntelsekunden schneller als der Australier Ryan Briscoe 

(Prema Powerteam), der souveräne Tabellenführer der Formel 3 Euro Serie im Dallara-Opel. Der Franzose 

Alexandre Premat (ASM F3), der zuletzt auf dem Norisring seinen ersten Sieg in der Formel 3 feierte, wurde 

mit seinem Dallara-Mercedes Dritter vor dem Finnen Nico Rosberg (Team Rosberg) im Dallara-Opel. 

 

Der Kanadier Bruno Spengler, der vor der Saison in Dijon/Frankreich einen Testunfall hatte und auf dem 

Norisring sein erstes Rennen in der Formel 3 Euro Serie bestritt, wurde mit seinem Dallara-Mercedes Fünfter. 

Sein ASM F3-Teamkollege Olivier Pla (Frankreich), der Dritte der Gesamtwertung, fuhr die sechstschnellste 

Zeit vor seinem Landsmann Nicolas Lapierre (Signature Plus) im Dallara-Sodemo. Der Deutsche Timo Glock 

(Opel Team KMS), Zweiter in der Gesamtwertung, musste sich im Dallara-Opel mit dem elften Platz zufrieden 

geben. 

 

Das Qualifying für das erste Rennen am Sonntag startet heute Nachmittag um 15.35 Uhr. 
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